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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr XVIII/2019 

XVIII Sesja w dniu 16 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:44 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko 

2. Artur Dygas -  Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

3. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

4. Grzegorz Kusio – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

5. Barbara Rutkowska – Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku 

6. Monika Chmielnicka – Inspektor ds. kadrowych i pracowniczych 

7. Sławomir Śmieciuch – Starosta Lipski 

8. Maria Chmielnicka – Dyrektor Naczelny Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Lipsku  

9. Izabela Ronduda – Dyrektor Lipskiego Centrum Kultury 

10. Justyna Tomczyk – Dyrektor Przedszkola Publicznego Samorządowego w Lipsku 

11. Anita Wróbel – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Długowoli 

12. Władysław Bajkowski – Redaktor Naczelny „Twojego Radia Lipsko” 
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1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XVIII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

 

 

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Burmistrz Jacek Wielorański poprosił o dodanie do porządku obrad dwóch Uchwał 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu w sprawie opinii                     

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2019-2020 oraz w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie Uchwały w 

sprawie Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko na 2020 rok, które zostały przysłane do 

Urzędu Miasta i Gminy Lipsko przed rozpoczęciem obrad w dniu 16 grudnia 2019r. Uchwały 

z Regionalnej Izby Obrachunkowej  są niezbędne do uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Lipsko. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Roman Madejski zapytał o wydatki na rzecz Izby Rolniczej w wysokości 2% oraz                  

o fundusz sołecki.  

Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko, Jacek Wielorański powiedział, że jeśli chodzi o fundusz 

sołecki to gmina  może w przyszłym roku pozyskać akty własności do gruntów, które są 

wymienione w Uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko wyjaśniła wątpliwości związane z 

zaplanowaniem wydatków na rzecz Izby Rolniczej, które powinny być uwzględnione                                 

w wysokości 2% planowanych wpływów z tytułu podatku rolnego. 

Radny Włodzimierz Marian Marek  zapytał czego dotyczą zmiany w projekcie budżetu na 

2020 rok. 

Skarbnik Anna Woźniak wyjaśniła, że zmiana jest jedna i dotyczy dwuletniego projektu 

partycypacji w planowaniu przestrzennym. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji Nr XVIII/2019 z dodanymi punktami 7 i 8 w sprawie Uchwał 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart zarządził głosowanie przez 

podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
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4. Zatwierdzenie protokołu Nr XVII/2019 z sesji z dnia 25 listopada 2019r. 
Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Nr XVII/2019 z sesji z dnia 25 listopada 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart zarządził głosowanie przez 

podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Protokół Nr XVII/2019 z sesji z dnia 25 listopada 2019r. przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko na temat swojej działalności w okresie 

od 26 listopada 2019r. do 16 grudnia 2019r. 

1.  25.11.2019r. -  udział w sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

2.  26.11.2019r.- spotkanie z burmistrzem Miasta i Gminy Skaryszew Panem Dariuszem 

Piątkiem w sprawie podjęcia decyzji o utworzeniu spółki na bazie zakładu budżetowego               

w gminie Skaryszew.   

3. 27.11.2019r. – uroczyste wręczenie medali w imieniu prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej 

z okazji 50-lecia pożycia par małżeńskich z Gminy Lipsko.  

4. 29.11.2019r.– spotkanie z nowym dyrektorem firmy Kingspan Panem Sławomirem 

Ściegiennym dotyczące działalności firmy i współpracy  

5. 02.12.2019r.– udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lipsku.  

6. 03.12.2019r.– wyjazd do Warszawy do GDDKiA oddział Mazowiecki  w sprawie 

modernizacji drogi krajowej nr 79, budowy obwodnicy Lipska i przebudowy odcinka od 

Lipska do granicy województwa Mazowieckiego, wjazd do Biedronki.  

7. 05.12.2019r. – udział w posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty, Opieki  Społecznej                   

i Bezpieczeństwa  Rady Miejskiej w Lipsku. 

8. 06.12.2019r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej, Finansów, Rolnictwa                      

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Lipsku. 

   -   udział w uroczystości otwarcia nowej pracowni RTG i zmodernizowanej pracowni 

endoskopowej w SPZZOZ w Lipsku.  

9. 10.12.2019r. – spotkanie z przedstawicielem firmy KGA INTECH Panem Grzegorzem 

Kosmalą w sprawie negocjacji, co do zakończenia sporu rozliczenia inwestycji pt. 

Kompleksowa modernizacja 3-ech budynków użyteczności publicznej w Gminie Lipsko.  

Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Włodzimierz Adam Misiak zapytał o zjazd do sklepu Biedronka w Lipsku, czy jego 

wykonanie należy do właściciela. 

Burmistrz Jacek Wielorański odpowiedział, że każdy zjazd musi być skonsultowany z 

zarządcą drogi, ale wykonanie go należy do właściciela terenu. 

Radny Włodzimierz Misiak dodał, że zjazd jest niebezpieczny, a przebudowanie go jest 

kosztowne, zapytał czy GDDKiA mogłaby partycypować w kosztach. 

Burmistrz Wielorański odpowiedział, że stanowisko Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych           

i Autostrad  jest takie, że partycypacji w kosztach nie będzie. 
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Radny Misiak wspomniał też o dwóch niebezpiecznych i nieoznakowanych zakrętach drogi  

w Sewerynowie. 

Radny Włodzimierz Marian Marek zadał pytanie odnośnie obwodnicy i zlikwidowania zjazdu 

Krzywda Gruszczyn. 

Jacek Wielorański Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że tak wygląda plan i że 

on też się z nim nie zgadza. Podkreślił, że zjazdy muszą być wykonane zgodnie                             

z obowiązującym prawem i dlatego projektant drogi usunął ten zjazd  z planu. Burmistrz 

dodał też, że plany ciągle ulegają zmianom. 

 

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko na temat złożonych interpelacji                   

i zapytań w okresie od 26 listopada 2019r. do 16 grudnia 2019r. 

Jacek Wielorański Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że  w wymienionym okresie 

czasu nie było złożonych żadnych interpelacji i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart udzielił głosu Staroście Lipskiemu 

Sławomirowi Śmieciuchowi. 

Starosta Lipski Sławomir Śmieciuch poruszył temat organizacji Dożynek Powiatowych na 

Stadionie w Lipsku, przywrócenia połączeń autobusowych oraz inwestycji i planów Starostwa 

Powiatowego w Lipsku.  

W dyskusji wzięli udział: 
Radny Cezary Krukowski  zapytał o możliwość doświetlenia i doprowadzenia do porządku     

odcinka drogi powiatowej od ul. Śniadeckiego do szpitala.  

Sławomir Śmieciuch, Starosta Lipski odpowiedział, że wprowadzono do budżetu 

przygotowanie dokumentacji by móc wybudować drogę i miejsca parkingowe. 

Radny Roman Madejski zadał pytanie odnośnie projektu generatora spalania śmieci. 

Starosta Sławomir Śmieciuch wyjaśnił, że prowadzone są rozmowy i audyt w sprawie 

podniesienia efektywności energetycznej powiatu. Odbyło się spotkanie z przedstawicielem 

Instytutu Nowych Technologii z Łodzi. Generator wytwarza ciepło i prąd  i istniałaby 

możliwość podłączenia osiedla i domków jednorodzinnych, jak również szpitala i Domu 

Pomocy Społecznej w Lipsku. Na razie jednak nie ma żadnych konkretnych decyzji. 

Radny Włodzimierz Adam Misiak nawiązał do budowy odcinka drogi do szpitala od                        

ul. Śniadeckiego oraz organizacji dożynek powiatowych. 

Radny Włodzimierz Marian Marek zapytał o koncepcję połączeń autobusowych czy zostanie 

ona przedstawiona mieszańcom.  

Starosta Sławomir Śmieciuch odpowiedział, że został złożony do wojewody projekt na 15 

linii autobusowych. Przewozy mogłyby być realizowane przy pomocy PKS Ostrowiec 

Świętokrzyski. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odniósł się do wypowiedzi Starosty 

Lipskiego dotyczącej Dożynek Powiatowych i zaproponował by dożynki odbyły się w innej 

gminie powiatu lipskiego. Wspomniał też, że jeśli Powiat wprowadzi do budżetu inwestycje 

drogowe to wtedy Gmina również podejmie stosowne decyzje. Potwierdził, że jeśli będzie 

więcej informacji na temat generatora to gmina jest otwarta na współpracę.  

Teresa Szymczyk ,Sołtys Helenowa zawróciła uwagę obecnej na sali Marii Chmielnickiej, 

dyrektor szpitala w Lipsku na długie kolejki w oczekiwaniu na rehabilitację oraz do lekarza 

okulisty. 

Maria Chmielnicka odpowiedziała, że pewnych rzeczy nie można zmienić, bo takie są 

rozwiązania systemowe. Wspomniała o planach otworzenia rehabilitacji ambulatoryjnej jeśli 

Narodowy Fundusz Zdrowia wyrazi zgodę. Pani Dyrektor podziękowała za dotację                          

w wysokości 50 tys. zł na zakup kompresora do klatki piersiowej. Dodała, że Szpital                       

w Lipsku pozyskał również  1 mln złotych dotacji od Wojewody Mazowieckiego i ponad 600 
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tysięcy ze Starostwa Powiatowego. Maria Chmielnicka poprosiła ponownie o umorzenie 

części podatku od nieruchomości. 

Burmistrz Jacek Wielorański odniósł się do pytań o utworzenie rehabilitacji w Lipie Miklas                    

i przyznał, że w chwili obecnej Gmina nie ma na to pieniędzy. Przystosowanie budynku po 

byłej szkole do potrzeb rehabilitacji to kwota 3,5 mln złotych  i dodatkowo koszty 

wyposażenia. Priorytetem jest wykonanie kanalizacji i wodociągów. Jeśli chodzi o podatek od 

nieruchomości szpitala w Lipsku to jest on ujęty w budżecie Miasta i Gminy Lipsko jako 

dochód  i wydatek. Burmistrz obiecał, że będzie wspierał szpital odnośnie inwestycji. 

Radny Włodzimierz Marek  poinformował, że odmowna decyzja w sprawie Dożynek 

Powiatowych jest decyzją Burmistrza i nie wszyscy radni ją popierają. Pan Radny dodał, że 

jest zwolennikiem zorganizowania przyszłorocznych Dożynek w Lipsku. Ponadto dodał  -

odnośnie rehabilitacji w Lipie Miklas- że nie zabezpieczono na nią środków                                

w przyszłorocznym budżecie.  

 

Starosta Lipski Sławomir Śmieciuch złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne                            

i noworoczne. 

 

Przewodniczący Marcin Lenart zarządził 10 minutową przerwę. 

 

 7. Zapoznanie z treścią Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół 

w Radomiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 

projekcie Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lipsko 

na lata 2019-2020 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart odczytał Uchwałę Nr RA.458.2019 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 grudnia 2019 

roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie 

Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026. 

 

8. Zapoznanie z treścią Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół                           

w Radomiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 

projekcie Uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko na 2020 rok 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart odczytał Uchwałę Nr RA.459.2019 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 grudnia 2019 

roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko projekcie 

Uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko na 2020 rok. 

 

8. Podjęcie Uchwał: 
 

a) Uchwała Nr XVIII/98/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                 

i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/98/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 
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Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/98/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lipsko na lata 2020-2026. 

 

b) Uchwała Budżetowa na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Budżetowa na rok 2020 Nr XVIII/99/2019.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej 

Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Włodzimierz Marian Marek, Witold Józef Wypchło 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

Załącznik:  

Uchwała Budżetowa na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 

 

c) Uchwała Nr XVIII/100/2019 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 
Monika Chmielnicka, inspektor ds. kadrowych i pracowniczych omówiła założenia  

Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/100/2019 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik:  

Uchwała Nr XVIII/100/2019 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 

 

d) Uchwała Nr XVIII/101/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów o funkcji mieszkalno-

usługowej, zlokalizowanych w rejonie ulicy Zwoleńskiej w mieście Lipsko 
Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko Jacek Wielorański oraz Grzegorz Kusio, kierownik 
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Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia Komunalnego omówili założenia 

wyżej wymienionej Uchwały   

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/101/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów o funkcji mieszkalno-usługowej, 

zlokalizowanych w rejonie ulicy Zwoleńskiej w mieście Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/101/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów o funkcji mieszkalno-usługowej, 

zlokalizowanych w rejonie ulicy Zwoleńskiej w mieście Lipsko. 

 

e) Uchwała Nr XVIII/102/2019 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/102/2019 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman 

Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 

Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/102/2019 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

 

f) Uchwała Nr XVIII/103/2019 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/103/2019 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 
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Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/103/2019 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 

 

g) Uchwała Nr XVIII/104/2019 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020 – 2023” 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/104/2019 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020 – 2023”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/104/2019 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020 – 2023”. 

 

h) Uchwała Nr XVIII/105/2019 w sprawie zmian w Uchwale Nr III/14/2018 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2019-2023 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/105/2019 w sprawie zmian w Uchwale Nr III/14/2018 Rady Miejskiej           

w Lipsku z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2019-2023.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XVIII/105/2019 w sprawie zmian w Uchwale Nr III/14/2018 Rady Miejskiej            

w Lipsku z dnia 10 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2019-2023 

 

i) Uchwała Nr XVIII/106/2019 w sprawie wprowadzenia zmian Uchwały Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2019 Nr III/15/2018 z dnia 10 grudnia 2018r. 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XVIII/106/2019 w sprawie wprowadzenia zmian Uchwały Budżetowej Miasta            
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i Gminy Lipsko na rok 2019 Nr III/15/2018 z dnia 10 grudnia 2018r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik:  

Uchwała Nr XVIII/106/2019 w sprawie wprowadzenia zmian Uchwały Budżetowej Miasta i 

Gminy Lipsko na rok 2019 Nr III/15/2018 z dnia 10 grudnia 2018r. 

 

9. Wnioski i zapytania sołtysów. 
W dyskusji wzięli udział: 

Ilona Szmajda Sołtys Wiśniówka  zapytała czy w budżecie na 2020 r. został zawarty remont 

świetlicy wiejskiej w Wiśniówku. 

Sołtys Sołectwa Babilon Wiesław Nobis zapytał o sytuacje prawną działki w Babilonie, którą 

zakupił Pan Otko. 

Radna i Sołtys Sołectwa Maruszów Iwona Bożena Przepiórka zapytała o opróżnianie koszy 

przy przystankach autobusowych. 

Burmistrz Jacek Wielorański odniósł się do wypowiedzi Radnego Włodzimierza Marka                   

w sprawie rehabilitacji w Lipie Miklas oraz do sprawy działki zakupionej w Babilonie przez 

Pana Otko, wytłumaczył kwestie drogi i dojazdu. Burmistrz zwrócił się do Kierownika 

Grzegorza  Kusia o nadzór nad tym, by droga była przejezdna i dostępna dla mieszkańców 

Babilonu. W sprawie świetlicy w Wiśniówku Burmistrz przyznał, że jest sporo do zrobienia         

i Gmina będzie się starała sukcesywnie przeprowadzać remonty świetlic wiejskich.                      

W sprawie opróżniania koszy przy przystankach Burmistrz stwierdził, że powinny być 

opróżniane dwa razy w miesiącu i zobliguje pracowników do ich uprzątnięcia. 

Radny Włodzimierz Marian Marek (Ad Vocem) znowu poruszył temat rehabilitacji 

stwierdzając, ze nic się w tej sprawie nie robi. Powiedział też, że można by przesunąć środki                      

z innych inwestycji na przystosowanie budynku w Lipie Miklas. 

Jacek Wielorański Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przyznał, że została wykonana 

dokumentacja, natomiast środków na przystosowanie budynku nie ma. Burmistrz poprosił 

radnych o wskazanie w budżecie środków, które powinny zostać przesunięte i przeznaczone 

na budynek w Lipie Miklas. 

 

10. Sprawy różne 
Radny  Witold Józef Wypchło poprosił o wyjaśnienie podwyżki za użytkowanie wieczyste. 

Burmistrz Jacek Wielorański odpowiedział, że wynika to z ustawowej  konieczności 

przeprowadzania aktualizacji. Rzeczoznawca wycenia grunty i bierze również pod uwagę 

transakcje jakie się odbyły na terenie gmin. Dlatego w niektórych przypadkach użytkowanie 

wieczyste wzrosło nawet  o 400%. 

Kusio Grzegorz,  Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego dodał, że ocena rzeczoznawcy jest dla nas wiążąca i nie mamy na nią wpływu. 

Radna Mirosława Urszula Jabłońska poruszyła problem przepełnionego pojemnika  na odzież.  

Radny Witold Józef Wypchło nawiązał do wypowiedzi przedmówczyni i dodał, że w Rynku 

za Lipskim Centrum Kultury również jest przepełniony pojemnik na odzież. 

Radny Cezary Krukowski poruszył temat spotkania w Lipie Miklas, w którym nie 
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uczestniczył Burmistrz i poprosił o wyznaczenie nowego terminu spotkania. 

Radny Włodzimierz Marian Marek wspomniał o przepełnionych kontenerach z popiołem. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział na zadane pytania, 

przyznał, ze kontenery na popiół powinny być opróżniane. Burmistrz zobliguje do tego 

Prezesa Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku.  Zadeklarował też, że problem pojemników 

na odzież zostanie rozwiązany. Jeśli firma odbierająca odzież nie zabierze jej - pojemniki 

zostaną usunięte. Burmistrz wyraził chęć spotkania w Lipie Miklas w sprawie kanalizacji 

sanitarnej. 

Kierownik Grzegorz Kusio dodał , ze zostały wysłane pisma do odbiorców odzieży z 

aneksem do umowy i jeśli firma nie będzie w stanie sprostać tym wymaganiom pojemniki na 

odzież trafią do  Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko wraz Przewodniczącym Rady Miejskiej Marcinem 

Lenartem i Wiceprzewodniczącym Michałem Patykiem złożyli zebranym życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

Przygotowała: Anna Idzikowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


